
KKK ,,Rašlca" — uspešen
start
LANI STA na območju občine Šiške delovala
dva kajak kanu kluba in to Vikrče in Tacen.
V Vikrčah niso imeli toliko dobrih tekmoval-
cev kakor v Tacnu, zato so se januarja 1971
združili v enotni klub KAJAK KANU KLUB
»RAŽICA«. Ime so povzeli po Tovarni pletenin
in konfekcije »RAŠICA« iz Gamelj, ki je ob-
enem tudi pokrovitelj in mentor. Rašica je po-
leg Ljubljanskega brodarskega kluba (LBD)
najmočnejši klub v Sloveniji in Jugoslaviji, saj
ima v svojih vrstah nekaj odličnih tekmoval-
cev, ki že vrsto let branijo barve Jugoslavije
na tekmovanjih v tujini (Hočevar, Cižman,
Skok, Igličar in dvojica Kepic—Ovčak). Klub,
ki je po sestavi članstva zelo mlad in tudi vod-
stvo je iz vrst mladine, ima za eno glavnih
nalog gojiti kajakaštvo in kanuizem, ter delo
z mladimi. Saj to je tudi člen v našem boju za
vseljudsko obrambo, kajti veliko bi lahko po-
magali izkušeni mladinci, k; dobro obvladajo
vožnjo s čolni. Udeležijo se skoraj vseh tekmo-
vanj, na katere jih povabijo v domovini in tu-
jini, če imajo za to zadostna finančna sredstva.
Oprema za tekmovalca in čoln pa je velik iz-
datek za klub, tako da mnogi vozijo v svo-
jih čolnih in imajo svojo opremo. Da bi ta
problem vsaj malo ublažili, so se odločili, da bo-
do poskušali sami z gradnjo čolnov. Pri tem
imajo nekaj uspeha, saj pokrijejo vsaj najnuj-
nejše primere v klubu. Če bi kupovali čoln v

tujini, bi jih prišel okoli 3000 din. Večni prob-
lem je bil prostor, kamor bi lahko shranjevali
čolne in imeli svoj prostor, zato so pričeli 1969.
leta z gradnjo klubskih prostorov v Tacnu tik
ob tekmovalni progi, kjer se vsako leto vrši
naša največja mednarodna prireditev »TA-
CEN«. Zaradi pomanjkanja denarja so morali
v lanskem letu ustavili gradnjo, vendar upajo,
da bodo letos nadaljevali in dogradili za si-
lo, tako da bi imeli shrambo za čolne in pro-
stor, kjer bi se sestajali in se pogovorili o bo-
dočem delu. V pretekli sezoni jim je uspelo s
pomočjo Tovarne Rašica dobiti kombi za pre-
voz tekmovalcev in čolnov, kajti odhod na tek-
movanja je bil vedno pereč problem, kako or-
ganizirati vožnjo tekmovalca in čolna. Prej so
se vozili večinoma z privatnimi avtomobili.

V svojem letu dni obstoja kot klub Rašica
so organizirali štiri velika tekmovanja v Tac-
nu in na Bohinjki, pomagali so pri organiza-
ciji Mednarodnega slaloma v Tacnu in spusta
na Kolpi. Za svojo osrednjo tekmo so si izbrali
mesec september, ko je na sporedu Mednarod-
ni kajak-kanu slalom »RAŠICA«, prvi je bil
lansko leto v počastitev 30-letnice vstaje slo-
venskega naroda in požiga vasi Rašice. Letoš-
nja tekma se bo vključila v proslavo praznova-
nja tovarne pletenin in konfekcije »RAŠICA«.
Tudi za mladi kader so poskrbeli in imajo
treninge na vodi v poletnih mesecih, medtem
ko so v zimskem času trenirali v telovadnici
osnovne šole v Šmartnu pod Smarno goro. Po-
manjkanje je strokovnega kadra za trenerje,
tako da opravljajo to težko in zahtevno vlogo
kar bivši tekmovalci, ki so zapustili ta šport
zaradi bolezni ali podobnega. Kar zamislite si
da bi vi marca, ko je v planinah še sneg, ve-
slali po Savi. Pri nas pa se ne dobi moltoprem
obleka (potapljaška) ali pa je zelo draga.

Na tem mestu bi se radi zahvalili vsem, ki
so kakorkoli pripomogli k razvoju našega klu-
ba, in želimo, da bi še v prihodnje tako plodno
sodelovali. Ljubo STOJANOVlČ


